
 

 

Місцеве самоврядування 

Виконавчий комітет Слобожанської селищної ради 

Дніпровського району Дніпропетровської області 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

П Р О Т О К О Л   № 11 
 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

СЛОБОЖАНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

        

 

 

                                                                        

                                                                                                18 вересня 2019 року 

                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

                                   

 

Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



 

Присутні на засіданні:                                                                                                                                                                         

Лагода Людмила Василівна     

Вусик Світлана Миколаївна  

Потапова Тетяна Анатоліївна  

Шеремет Микола Олександрович 

Осадчук Валерій Іванович  

Полупанова Валентина Миколаївна 

Гряник Володимир Олександрович  

Кононов Володимир Іванович 

Бровко Іван Володимирович  

Тумак Дарія Омелянівна  

Мірошников Сергій Володимирович  

Шерстюк Ірина Олександрівна 

 

 

 

 

 

Відсутні на засіданні: 

Безкровний Володимир Миколайович  

Плющій  Наталія Сергіївна  

Корінна Євгенія Яківна 

 

Запрошені на засідання:                                                                                         
 

Керівники комунальних підприємств 

Начальники відділів 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Головував: Камінський Іван - голова  Слобожанської селищної ради  
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про стан оборонної та мобілізаційної роботи на території громади. Вдосконалення роботи 

по військово-патріотичному вихованню молоді допризовного віку. 

 Доповідає начальник  відділу  з  питань  надзвичайних ситуацій,       

цивільного захисту та мобілізаційної  роботи  –  Дейнеко О. 

2. Про готовність до опалювального сезону 2019-2020рр.. в Слобожанській ОТГ. 

3. Про надання згоди на влаштування індивідуального опалення. 

4. Про внесення змін до титульних списків. 

5. Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

                                  Доповідає начальник відділу з питань комунальної власності, 

 житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури   

та охорони навколишнього природного середовища – Дерев’янко В. 

6. Про погодження переліку проектів-переможців, які будуть реалізовані у 2020 

році, відповідно до Програми реалізації Бюджету участі (громадський проект) 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2018-2020 роки. 

                                                      Доповідає головний спеціаліст відділу економічного  

                                                                                         розвитку та інвестицій  –  Мельник Ю. 

7. Про затвердження Плану заходів та кошторису з нагоди відзначення Всеукраїнського Дня 

Дошкілля та Дня вчителя на території Слобожанської ОТГ. 

8. Про затвердження Плану заходів та кошторису з нагоди відзначення Всеукраїнського Дня 

Захисника України, Дня українського козацтва та святої Покрови Пресвятої Богородиці на 

території Слобожанської ОТГ. 

9. Про затвердження Плану заходів на території Слобожанської ОТГ на жовтень 2019 року. 

10. Про затвердження Плану заходів з підготовки та участі у обласному фестивалі-ярмарку 

«Петриківський Дивоцвіт-2019». 

11. Про затвердження Плану заходів з підготовки та участі у фестивалі громад Агрофест   

«Я-гідний» смт Царичанка 2019 року. 

12. Про звільнення від сплати за харчування. 

13. Про звільнення від сплати за навчання. 

Доповідає начальник гуманітарного відділу  –   Шеремет М. 

14. Про надання депутатської матеріальної допомоги. 

15. Про взяття на квартирний облік. 

16. Про зняття з квартирного обліку. 

17. Про внесення змін у рішення виконкому від 20.03.2019 року № 94 “Про взяття на 

квартирний облік гр. Полтавець О.О.” 

18. Про визнання права власності на житлові квартири. 

19. Про надання дозволу на попередню оплату. 

20. Про видачу ордеру на отримання службового житла квартири. 

21. Про дозвіл на початок роботи. 

           Доповідає секретар селищної ради (виконкому) –  Лагода Л. 

22. Про присвоєння поштової адреси. 

23. Про внесення змін у рішення виконкому від 19.12.2018 року № 577 «Про присвоєння 

поштової адреси». 

24. Про надання згоди на будівництво багатоповерхового паркінгу по вул. Садова, 1 в          

смт Слобожанське. 

25. Про надання згоди на будівництво багатоквартирного житлового будинку по                  

вул. Сімейна, 2 в смт Слобожанське. 

                   Доповідає начальник відділу державного 

           архітектурно-будівельного контролю  –  Мірошников С. 



26. Про погодження звіту КЗ «Центр соціальної підтримки дітей та сімей «Добре вдома» 

Дніпровського району Дніпропетровської області у сфері надання соціальних послуг 

мешканцям Слобожанської громади. 

27. Про затвердження Договорів про надання послуг мешканцям громади Комунальним 

закладом «Центр соціальної підтримки дітей та сімей «Добре вдома». 

28. Про надання матеріальної допомоги. 

                        Доповідає начальник відділу соціального захисту населення  –   Яремчук О. 

29.  Про надання дозволу дарування частини нерухомого майна (квартири). 

30. Про надання дозволу укладання угоди купівлі - продажу нерухомого майна (квартири). 

31. Про затвердження висновку про визначення місця проживання малолітніх дітей. 

32. Про затвердження висновку про доцільність призначення піклувальника над 

неповнолітньою дитиною. 

                                                       Доповідає начальник Служби у справах дітей –  Діденко О. 

 

33. Різне. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1.СЛУХАЛИ: Про стан оборонної та мобілізаційної роботи на території громади. 

Вдосконалення роботи по військово-патріотичному вихованню молоді допризовного 

віку. 

Доповідає: Дейнеко О.В. – начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, цивільного 

захисту та мобілізаційної роботи. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 473 додається)   

 

2.СЛУХАЛИ: Про готовність до опалювального сезону 2019-2020рр.. в Слобожанській 

ОТГ. 

Доповідає: Дерев’янко В.М. – начальник відділу з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 474 додається) 

 

3.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на влаштування індивідуального опалення. 

Доповідає: Дерев’янко В.М. – начальник відділу з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 475,476 додаються) 

 

4.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до титульних списків. 

Доповідає: Дерев’янко В.М. – начальник відділу з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 



ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 477,478 додається) 

5.СЛУХАЛИ: Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

Доповідає: Дерев’янко В.М. – начальник відділу з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони навколишнього 

природного середовища. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 526 додається) 

 

6.СЛУХАЛИ: Про погодження переліку проектів-переможців, які будуть реалізовані у 

2020 році, відповідно до Програми реалізації Бюджету участі (громадський проект) 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2018-2020 роки. 

Доповідає: Мельник Ю. – головний спеціаліст відділу з питань економічного розвитку та 

інвестицій. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 479 додається)   

 

7.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів та кошторису з нагоди відзначення 

Всеукраїнського Дня Дошкілля та Дня вчителя на території Слобожанської ОТГ. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 480 додається)  



8.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів та кошторису з нагоди відзначення 

Всеукраїнського Дня Захисника України, Дня українського козацтва та святої Покрови 

Пресвятої Богородиці на території Слобожанської ОТГ. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 481 додається)  

 

9.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів на території Слобожанської ОТГ на 

жовтень 2019 року. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 482 додається)   

 

10.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів з підготовки та участі у обласному 

фестивалі-ярмарку «Петриківський Дивоцвіт-2019». 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 483 додається)   

 

11.СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів з підготовки та участі у фестивалі 

громад Агрофест  «Я-гідний» смт Царичанка 2019 року. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 



                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 484 додається)   

 

12.СЛУХАЛИ: Про звільнення від сплати за харчування. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 485,486 додаються)   

 

13.СЛУХАЛИ: Про звільнення від сплати за навчання. 

Доповідає: Шеремет М.– начальник гуманітарного відділу.   

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 487 додається)   

 

14. СЛУХАЛИ: Про надання депутатської матеріальної допомоги. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 488 додається)  

  

15. СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 



(Рішення № 489,490,491,492,493,494,495,496,497,498,499 додаються) 
 

16. СЛУХАЛИ: Про зняття з квартирного обліку. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 500 додається)   

 

17. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у рішення виконкому від 20.03.2019 року № 94 “Про 

взяття на квартирний облік гр. Полтавець О.О.” 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 501 додається)   

 

18. СЛУХАЛИ: Про визнання права власності на житлові квартири. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 502,503,504,505 додаються)   

 

19. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на попередню оплату. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 



(Рішення № 506 додається)   

 

20. СЛУХАЛИ: Про видачу ордеру на отримання службового житла квартири. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 524 додається)   

 

21. СЛУХАЛИ: Про дозвіл на початок роботи. 

Доповідає: Лагода Л. – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 525 додається)   

 

22.СЛУХАЛИ: Про присвоєння поштової адреси. 

Доповідає: Мірошников С. – начальник відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 507,508,509,510 додаються)   

 

23.СЛУХАЛИ: Про внесення змін у рішення виконкому від 19.12.2018 року № 577 «Про 

присвоєння поштової адреси». 

Доповідає: Мірошников С. – начальник відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 



                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 511 додається)   

 

24.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на будівництво багатоповерхового паркінгу по       

вул. Садова, 1 в смт Слобожанське. 

Доповідає: Мірошников С. – начальник відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 512 додається)   

 

25.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на будівництво багатоквартирного житлового 

будинку по вул. Сімейна, 2 в смт Слобожанське. 

Доповідає: Мірошников С. – начальник відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 513 додається)   

 

26.СЛУХАЛИ: Про погодження звіту КЗ «Центр соціальної підтримки дітей та сімей 

«Добре вдома» Дніпровського району Дніпропетровської області у сфері надання 

соціальних послуг мешканцям Слобожанської громади. 

Доповідає: Яремчук О.В. – начальник відділу соціального захисту населення. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 514 додається)  

  

27.СЛУХАЛИ: Про затвердження Договорів про надання послуг мешканцям громади 

Комунальним закладом «Центр соціальної підтримки дітей та сімей «Добре вдома». 

Доповідає: Яремчук О.В. – начальник відділу соціального захисту населення. 



ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 515 додається)  

 

28.СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги. 

Доповідає: Яремчук О. – начальник відділу соціального захисту населення. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 516,517,518  додаються)   

 

29.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу дарування частини нерухомого майна (квартири). 

Доповідає: Діденко О. – начальник Служби у справах дітей. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 519,520 додаються)   

 

30.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу укладання угоди купівлі - продажу нерухомого 

майна (квартири). 

Доповідає: Діденко О. – начальник Служби у справах дітей. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 521 додається)   

 

31.СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку про визначення місця проживання 

малолітніх дітей. 



Доповідає: Діденко О. – начальник Служби у справах дітей. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 522 додається)   

 

32.СЛУХАЛИ: Про затвердження висновку про доцільність призначення 

піклувальника над неповнолітньою дитиною. 

Доповідає: Діденко О. – начальник Служби у справах дітей. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 13 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 13 

(Рішення № 523 додається)   

 

 

 

 

СЕЛИЩНИЙ  ГОЛОВА                          І.КАМІНСЬКИЙ 


